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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az interpelláció címe: "Miért titkolja a járványügyi adatokat a kormány? " 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

 

          Sok  minden  változott  az  elmúlt  másfél  évben,  amióta  a  járvány  nehezíti  az  életünket,
egyvalami azonban végig állandó volt, ez a kormányzati titkolózás, a susmus, a járványügyi adatok
folyamatos eltitkolása az ország előtt. Önök másfél éve össze-vissza beszélnek: nem kell maszk,
kell maszk, nem kell korlátozás, kell korlátozás, az iskolák nyitva maradnak, az iskolák bezárnak -
és estig lehetne sorolni, de valójában a magyarok egyszer sem ismerhették meg azokat az adatokat,
amelyek  alapján  Önöknek  felelős  döntéseket  kellene  hozniuk.  A kérdések  másfél  éve  gyűlnek,
sajnos a halálos áldozatok számával egyenes arányban, a magyarok pedig ma sem tudhatnak semmit
arról, hogy hányadán is állunk a járványban.

 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

 

          A teljesség igénye nélkül hadd tegyem fel az ország kérdéseit a titkolózás kormányának, mert
jogunk van tudni az igazságot! Hány kórház van ma a működőképessége határán, esetleg azon túl?
Hány műtétet  és vizsgálatot halasztanak el  ezekben a napokban is  az egészségügy leterheltsége
miatt?  Hol  van  az  országban  a  legnagyobb  baj  és  hol  érezhetjük  magunkat  viszonylagos
biztonságban? Miért titkolják el még az önkormányzatok és a városvezetők elől is a megyékre és
településekre  lebontott  fertőzöttségi  adatokat,  miközben  ezzel  a  védekezés  sikerességét
veszélyeztetik? 100 kórházban kezelt covidosból mennyi az oltott és mennyi az oltatlan beteg? Ha



 
egyszer  azt  mondják,  hogy  az  oltás  a  megoldás  -  amivel  mi,  DK-sok  történetesen  egyébként
egyetértünk - akkor miért nem támasztják ezt alá számokkal? Miért titkolóznak még ebben is? Az
oltás  ellenére  kórházba kerültek,  milyen oltásokat  kaptak,  milyen különbség látszik  a  vakcinák
hatékonyságában?  Annak,  hogy  hasonló  átoltottsági  arányú  nyugati  országokban  kevesebben
kerülnek kórházba, mint nálunk, van-e köze a Fidesz által felkarolt keleti vakcinák használatához?
Mi zajlik az óvodáinkban és az iskoláinkban; hány óvodai csoport és iskolai osztály nem működik
ma  azért,  mert  betegként  vagy  kontaktszemélyként  tartják  őket  nyilván?  Miért  nem  hallunk
hónapok óta kontaktkutatásról? Leállították a kontaktkutatásokat és a lovak közé dobták a gyeplőt,
mert  ez  a  feladat  is  meghaladta  a  képességeiket?  Ha  igen,  akkor  mikor  állították  le  a
kontaktkutatásokat és ez miért titok? A legutolsó kérdésem pedig az, hogy meddig folytatják még
ezt a parttalan titkolózást azokról a dolgokról, amiken az életünk múlik? Mert a vírus ellen megvéd
minket az oltás, de egy dilettáns, mindenben titkolózó, felelőtlen kormánytól nem véd meg minket a
legjobb vakcina sem!
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